

NEWS RELEASE

Tokio Marine Life Celebrates International Women's Day

Kuala Lumpur, 8th March 2018 – Tokio Marine Life Insurance Malaysia Berhad (Tokio Marine Life) celebrated International Women's Day by surprising its female employees with a special gift to acknowledge their contribution to the company.

By embedding the values of 'To Be a Good Company', Tokio Marine Life promotes active and equal participation of women in the company. The company has created an environment that allows women to take on challenges that are in keeping with their own motivation and aspirations. Today, women employees account for 60% of the total workforce and 33% of them hold a management position in Tokio Marine Life.

"We are building an open and dynamic corporate culture that enables each and every employee to demonstrate his or her creative potential. Tokio Marine Life provides various opportunities for female employees to build their careers independently. This is in tandem with Tokio Marine Group's corporate value, which believes the power of its people is the driving force for realising its version of becoming a "Good Company"," said Wilson Tang, Head of Corporate Communications and Advertising.

The recent Global Gender Gap Index 2017 published by the World Economic Forum ranks Malaysia on the lower bottom of the scale in women empowerment and its effort to close the gender gap.

"Tokio Marine Life is proud to celebrate International Women's Day with our female employees. Our corporate culture of promoting diversity and "Innovation in Work Style" ensures active and equal participation of female employees in the company. This is what we call women empowerment," added Tang.

###



About Tokio Marine Life Insurance Malaysia Bhd
Tokio Marine Life Insurance Malaysia Bhd ("Tokio Marine Life") has over 65 years of presence in Malaysia and is financially strong with total assets of RM7.88 billion**. Today, Tokio Marine Life is a member of Tokio Marine Group in Japan with more than 36,900 employees, 46,000 agents and operates in 483 cities in 38 countries worldwide. The core company of Tokio Marine Group, Tokio Marine & Nichido Fire is financially strong with asset worth more than USD196 billion and has a credit rating⁺ of A+ by Standard & Poor's Aa3 by Moody's and A++ (Stable) by A.M. Best.

*Terms and conditions apply

**As of 31 December 2016

⁺As of 22 May 2017

For media enquiries, please contact:

Tokio Marine Life Insurance Bhd.
Corporate communication & Advertising department
+603-20596012/6013
communications@tokiomarinelife.com.my



Caption: Ketua bahagian sumber manusia Cik Angelina Lim (kiri) dan ketua bahagian undang-undang Farah Jihan, menerima hadiah special Hari Wanita Antarabangsa dan bergambar dengan mascot Tokio Marine Life "Meh Meh".

Siaran akhbar

Tokio Marine Life raikan Hari Wanita Antarabangsa

Kuala Lumpur, 8 Mac 2018 – Sempena meraikan Hari Wanita Antarabangsa, Tokio Marine Life Insurance Malaysia Berhad (Tokio Marine Life) memberikan hadiah kejutan kepada warga kerja wanita sebagai tanda penghargaan atas sumbangan mereka terhadap syarikat.

Dengan menerapkan nilai-nilai "Menjadi Syarikat yang Baik", Tokio Marine Life mempromosikan penyertaan wanita secara aktif dan sama rata dalam syarikat. Pihak Syarikat telah mewujudkan persekitaran yang menggalakkan wanita menerima cabaran yang serasi dengan motivasi dan aspirasi mereka. Kini, warga kerja wanita menyumbang 60% daripada tenaga kerja keseluruhan, malah 33% daripada mereka menyandang jawatan pengurusan di Tokio Marine Life.

"Kami berusaha untuk membentuk budaya korporat yang terbuka dan dinamik bagi membolehkan setiap warga kerja menyerlahkan potensi kreatif masing-masing. Tokio Marine Life menyediakan pelbagai peluang kepada warga kerja wanita untuk membina kerjaya mereka secara bebas. Hal ini seiring dengan nilai korporat Tokio Marine Group, yang mempercayai kuasa warga kerja adalah daya penggerak yang memacu syarikat ke arah merealisasikan wawasan untuk "Menjadi Syarikat Yang Baik"," kata Wilson Tang, Ketua Bahagian Komunikasi Korporat dan Pengiklanan.

Menurut Laporan Indeks Jurang Jantina Global 2017 yang diterbitkan oleh Forum Ekonomi Sedunia baru-baru ini, Malaysia berada pada kedudukan terbawah di bawah usaha pemberian kuasa kepada wanita dan usaha merapatkan jurang jantina.

"Tokio Marine Life amat berbangga kerana dapat meraikan Hari Wanita Antarabangsa bersama warga kerja wanita kami. Budaya korporat kami yang mempromosikan kepelbagaian dan "Inovasi dalam Gaya Kerja" memastikan penyertaan warga kerja wanita secara aktif dan sama rata dalam syarikat. Inilah yang kita namakan pemberian kuasa wanita," ujar Tang.

###

Profil Tokio Marine Life Insurance Malaysia Bhd

Tokio Marine Life telah bertapak selama lebih 65 tahun di Malaysia dan mencatat kekuatan kewangan dengan jumlah aset sebanyak RM7.88 bilion**. Hari ini, Tokio Marine Life merupakan ahli kumpulan Tokio Marine Group di Jepun dengan lebih daripada 36,900 pekerja, 46,000 ejen dan beroperasi di 483 bandar di 38 buah negara di seluruh dunia. Syarikat teras Tokio Marine Group, Tokio Marine & Nichido Fire mencatat kekuatan kewangan yang bernilai lebih daripada USD196 bilion dan diiktiraf dengan penarafan kredit A+ oleh Standard & Poor's, Aa3 oleh Moody's dan A++ (Stable) oleh A.M. Best.

* Tertakluk kepada Terma & Syarat.

**Pada 31 Disember 2016

+Pada 22 Mei 2017

Sebarang pertanyaan media, sila hubungi:

Tokio Marine Life Insurance Bhd.
Corporate communication & Advertising department
+603-20596012/6013
communications@tokiomarinelife.com.my

新闻发布稿

Tokio Marine Life 欢庆三八国际妇女节

2018 年 3 月 8 日吉隆坡讯：为庆祝三八国际妇女节，Tokio Marine 寿险马来西亚有限公司（简称 Tokio Marine Life）特为女性员工制造惊喜，献上礼物以感谢她们对公司的付出与贡献。

Tokio Marine Life 致力将“成为一家好公司”的价值观扎根于企业文化，藉以促进女性员工在公司积极平等的参与。该公司亦营造积极向上的工作环境，鼓励女性接受与本身抱负和目标相符的挑战。时至今日，女性员工占该公司员工总人数的 60%，其中 33% 身居管理要职。

“我们努力打造开放及充满活力的企业文化，让每一位员工都能展现其创造力潜质。Tokio Marine Life 为女性员工提供各种机会，俾使她们独立建立本身的事业。这个理念与 Tokio Marine 集团的企业价值观相符，即坚信员工的力量是促使我们实现成为“好公司”的动力来源。” Tokio Marine Life 企业传播与广告主管邓志安如此表示。

世界经济论坛近期发布的《2017 年全球性别差距指数报告》显示，大马在女性赋权及缩小性别差距的努力排名挨近榜尾。

“Tokio Marine Life 深感荣幸能与全体女性员工同欢共庆三八国际妇女节。本公司致力于推动多元化和‘工作作风创新’的企业文化，确保女性员工在公司积极平等的参与，落实真正的女性赋权。”邓补充道。

###

关于 Tokio Marine 寿险马来西亚有限公司

Tokio Marine Life 立足于马来西亚保险业超过 65 载，总资产达 RM78.8 亿**，底蕴丰厚。Tokio Marine Life 现为日本 Tokio Marine 集团旗下一份子，拥有超过 36,900 名员工和栽培 46,000 名代理员，并在全球 38 个国家的 483 个城市营运。Tokio Marine 集团的核心公司 Tokio Marine & Nichido Fire 财务背景雄厚，资产总值超过 1 960 亿美元，在信用评级+方面分别获得 Standard & Poor、Moody 和 A.M. Best 评为 A+、Aa3 和 A++（稳定）等级。

* 需符合条款和条件。

** 截至 2016 年 12 月 31 日

+ 截至 2017 年 5 月 22 日

任何媒体查询，欢迎联络：

Tokio Marine Life Insurance Bhd.
Corporate communication & Advertising department
+603-20596012/6013
communications@tokiomarinelife.com.my